
Bijdrage Henk Vijn vergadering Beheer 27-08-2015: 

 

Dat ik hier zit, vind ik eigenlijk hartstikke jammer. Dat ik moet praten over De Dreef, Het 

Schelpenpad; het is toch eigenlijk van de gekke. Het Schelpenpad is een monument en dat ga je niet 

nog eens een keer versmallen met een fietspad! Ik snap niet dat u dat echt durft te zeggen. Te gek 

voor woorden. Daarbij komt: we zitten in een historische stad. En die antiekmarkt past daar prachtig 

in. Geen probleem. 

Dat Schelpenpad ligt ook qua ligging ten opzichte van het centrum bijzonder gunstig. Is goed 

bereikbaar per auto, fiets, met de bus, iedereen kan daar komen. Ik ga met grote regelmaat en ik ben 

eigenlijk een fan van mijn buurvrouw en ik waardeer dat ook en ik zal alles doen wat in mijn 

vermogen ligt om haar te helpen. Ik heb bij heel veel organisaties al gesproken en men is enthousiast 

om daar een actie op los te laten en misschien een nieuwe stichting. Want is die kunstmarkt straks 

weg, ik zie u niet van plan om daar opnieuw te starten. Ik heb heel veel evenementen gedaan in 

Haarlem en ik weet dat het beginnen verdomd leuk is, maar het doorzetten en het volhouden is veel 

lastiger. En zo’n Schelpenpad met die handelaren kunnen overal terecht. Maar ze vinden Haarlem 

bijzonder leuk en dat hebben wij als geluk dat het kan en dat ze willen komen. En dan moet ook de 

politiek daarvan overtuigd zijn. Het is een aanvulling op je kwaliteit van de stad. Ik kan het niet 

voldoende onder woorden brengen.  

 

En ja nou elke keer weer schrik ik als ik weer een of ander stuk in de krant lees: ‘ja, het fietspad moet 

rechtgetrokken’. Dan denk ik oh god waar hebben we het over? Wat kost dat nou weer? Niemand wil 

het eigenlijk en op de Dreefschool niet en nog heel veel anderen. Ze willen dat niet. En wie het wel 

wil, is mij nog onduidelijk. En toch zegt het College van B&W: een goed plan. Ik vind het jammer. Heel 

jammer. Ik heb al met de Vereniging van Eigenaren Binnenstad gesproken en met het Centrum 

Management Groep. Ja, goed, dat lijstje wordt steeds langer en ik ga ermee door. En ik zal u 

overtuigen dat het overgrote deel van de Haarlemmers wenst dat deze markt in die kwaliteit die we 

nu hebben, dat die gehandhaafd blijft. Het kost de gemeente geen cent en het brengt alleen maar 

geld op voor de ondernemers, voor de binnenstad, maar ook voor ouderen en gehandicapten want 

die zijn er zeer veel. En ik zou u aanraden ga eens kijken. Neem de moeite. Sta nou eens op 

zaterdagmorgen en blijf niet op bed en ga kijken naar de markt. Ik dank u wel.  
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